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La Regidoria d’Economia i 
Hisenda tenia previst que el 
pressupost s’aprovés durant 
el primer trimestre d’aquest 
any, però la crisi sanitària ho 
va impedir i va obligar al go-

plans i adaptar-los a la nova 
situació. En aquest nou pres-
supost s’han tingut en comp-
te, per una banda, els criteris 
orientadors marcats al Pacte 
per la reconstrucció econò-
mica i social del municipi de 
la Llagosta i, per una altra, la 
previsió d’una greu crisi eco-
nòmica que faci minvar enor-
mement els ingressos munici-
pals. Això fa que es requereixi 
un pressupost molt ajustat i 
equilibrat reduint al màxim 
la despesa no imprescindible 
per tal de no descuidar les ne-
cessitats més bàsiques de cap 
veí o veïna del municipi.
En el marc del Pacte per la 
reconstrucció, el pressupost 
destina 100.000 euros a l’àm-
bit del comerç per ajudar al 
comerç local en les despeses 
assumides referents a l’adqui-
sició d’equips de protecció in-
dividual o adequació de locals, 
uns altres 100.000 euros a 
l’àmbit de la promoció econò-

mica per tal de destinar recur-
sos a la millora de l’ocupabili-
tat de la ciutadania i la lluita 
contra l’atur, i 100.000 euros 
més a l’àmbit del benes tar so-
cial per tal de reforçar partides 
ja existents davant del previsi-
ble increment de sol·licituds i 
necessitats a cobrir. 

Inversions

En l’apartat d’inversions, amb 
una partida de 625.128 euros, 
l’Ajuntament continuarà amb 
el criteri de màxima austeri-
tat davant de les incògnites de 
crisi econòmica futura. Així, es 
redueixen les inversions dei-
xant únicament aquelles im-
prescindibles i altres partides 
destinades a cobrir possibles 
millores necessàries. Desta-
quen els 240.000 euros per 
al canvi de la gespa del Camp 
Municipal de Futbol Joan Ge-
labert. També està prevista la 
redacció de projectes i inver-

energètica que permetin asso-
lir estalvi en consums futurs, 
així com l’adquisició d’equips 
informàtics que garanteixin i 
permetin una millor resposta 
dels serveis municipals da-

L’Ajuntament aprova un pressupost 
d’11,3 milions d’euros per a aquest any
El Ple de l’Ajuntament de la Llagosta va aprovar el dia 22 
de juliol durant una sessió extraordinària el pressupost 
municipal per a aquest any 2020, que és d’11.303.913 
euros. El punt va comptar amb els vots a favor del PSC, ERC 
i Cs i amb l’abstenció de LLEC. És un pressupost  ajustat 
al moment social i sanitari actual, marcat per la Covid-19. 
Des del govern socialista local, s’aposta per una màxima 
contenció de la despesa, però sense descuidar l’atenció a 
les necessitats més bàsiques de la ciutadania.

nament. 

D’altra banda, en despesa po-

de pagament i d’indemnitza-
cions als càrrecs electes de la 
corporació, però mantenint el 
mateix volum de despesa res-
pecte a l’exercici anterior.
“És el pressupost per a la 
gent que ho està passant 
malament, és el pressupost 
de la responsabilitat i de la 
concilia ció política”, va dir l’al-
calde, Óscar Sierra. 

La regidora d’Economia i Hi-
senda, Conchi Jiménez, va as-
segurar que “estarem al cos-
tat de les persones que ens 
necessitin, no deixarem de 
banda a cap ciutadà”.
El portaveu del grup munici-
pal del PSC, Marc Ruiz, va des-
tacar “la partida de 300.000 
euros per al Pacte per la re-
construcció”.
Per la seva part, el portaveu 
del grup municipal d’ERC, 
Xavier Cols, va avançar que 
votarien a favor “per respon-
sabilitat política, el que toca 
ara és ajudar a qui més ho 
necessita”, mentre que la re-
gidora de LLEC, Eva Miguel, 
va dir que “el pressupost no 
respon a les necessitats ac-
tuals i arriba tard, però, com 
que recull la partida del Pac-

te per la reconstrucció, ens 
abstindrem”. 
Finalment, el regidor de Cs, 
Jorge Sabanza, va recordar 
que s’havien adherit en el seu 
dia al Pacte per la reconstruc-
ció i, ara, “per responsabili-
tat”, votaven a favor del pres-
supost. 
Amb el pressupost també es 
va aprovar l’estat de previsió 
d’ingressos i despeses de la 
societat mercantil Gestió Mu-
nicipal de Sòl i Patrimoni per 
a l’exercici 2020, amb uns in-
gressos de 910.951,37 euros i 
unes  despeses de 894.760,91 
euros. 
A més, durant el ple, es va 
acordar que els dos dies de 
festa local de l’any 2021 siguin 
el 19 de març i el 13 de setem-
bre. - Juanjo Cinta s





Davant de la impossibilitat de 
poder realitzar una celebra-
ció amb garanties sanitàries, 
l’Ajuntament de la Llagosta ha 

la Festa Major prevista per al 
mes de setembre. L’acord es 
va prendre en una reunió de 
tots els grups municipals ce-
lebrada el dia 22 de juny. Tots 
els portaveus van coincidir 
en que no se celebri l’edició 
d’enguany i que el pressupost 
previst per a la Festa Major es 
destini al Pla de reconstrucció 
econòmica i social de la Lla-
gosta per la crisi provocada 
per la Covid-19.

Enquesta

La decisió arriba després d’un 
llarg període de converses en-
tre l’Ajuntament i les entitats 
del municipi. Responsables 
municipals havien mantin-
gut una trobada telemàtica fa 
unes setmanes amb les enti-
tats locals i en aquella reunió 
també es va manifestar que 

no es donaven les condicions 
per celebrar la festa tal com 
la coneixem. Posteriorment, 
l’Ajuntament va enviar a les 
associacions una enquesta 
sobre aquest tema, que van 
contestar 28 entitats. La ma-
joria es mostraven a favor 
que aquest any no s’havia de 

SOCIETAT
Tots els grups municipals i la majoria d’entitats estan d’acord

Consens per a la cancel·lació 
de la Festa Major de 2020

celebrar la Festa Major.  Ara, 
l’Ajuntament de la Llagosta 
estudiarà amb les entitats de 
la nostra localitat la possibi-
litat de fer durant els dies en 
els quals s’havia de celebrar la 
Festa Major algunes activitats 
de petit format i amb un afora-
ment reduït.

L’Ajuntament de la Llagos-
ta compleix els requisits per 
rebre el Segell Infoparticipa 
2019 a la qualitat i la trans-
parència de la comunicació 
pública local, que atorga la 
Universitat Autònoma de Bar-
celona (UAB). Serà el tercer 
any seguit que el Consistori 
llagostenc rebrà aquesta dis-
tinció. 
En aquesta ocasió, l’Ajunta-
ment de la Llagosta compleix 
el 96% dels indicadors, 46 dels 
48 establerts pel Laboratori de 
Periodisme i Comunicació per 
a la Ciutadania Plural (LPCCP) 
de la UAB. Els dos que no com-
pleix són el Pla d’Actuació Mu-
nicipal, que s’està elaborant, 
i les Cartes de serveis, que es 
faran aquest any.

El lliurament del Segell Info-
participa 2019 a diverses ad-
ministracions estava previst 
fer-lo el 6 de maig, però va ser 
ajornat per la pandèmia de la 
Covid-19 i encara no se sap 
si es podrà celebrar propera-
ment. 

TRANSPARÈNCIA
El Consistori compleix el 96% dels indicadors

L’Ajuntament rebrà el Segell 
Infoparticipa de 2019

gell Infoparticipa contrasta els 
resultats del Laboratori de Pe-
riodisme i Comunicació per a 
la Ciutadania Plural (LPCCP) 
de la UAB, d’acord amb la Llei 
de Transparència del 2013 i 
atorga les distincions. - J.C.

Una imatge de la Festa Major de 2019.
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El primer any de la nova le-
gislatura municipal ha estat 
marcat per dos esdeveni-
ments. Durant la primera 
part, va destacar el procés de 
pressupostos participatius, 
que, per primera vegada, es 
va portar a terme a la Llagos-
ta. La segona part, sens dubte, 
ha estat protagonitzada per la 
pandèmia de la Covid-19, en 
la qual encara estem immer-
sos. Tot seguit, podreu llegir 
un resum del que ha donat de 
si aquest darrer any.

Pressupostos participatius

la creació d’un parc de cal·listè-
nia i nous espais verds i arbres 
al poble. Aquestes van ser les 
tres propostes més votades dels 
pressupostos participatius amb 
una inversió de més de 30.000 
euros. L’Ajuntament de la Lla-
gosta va portar a terme, per pri-
mera vegada a la nostra locali-
tat, un procés de pressupostos 
participatius. El veïnat va poder 
escollir entre les setze propostes 

de gats, amb un pressupost de 
5.000 euros, va tenir 380 vots, 
el 15,95% del total; la segona 
proposta va ser la creació d’un 
parc de cal·listènia, de 18.000 
euros, amb 311 vots (13,06%); 
i la tercera, nous espais verds i 
d’arbres al poble, de 8.000 eu-
ros, amb 277 vots (11,63%). 
Un total de 923 persones, el 
8,08% del cens d’11.499 ciuta-
dans de la Llagosta de més de 
16 anys, van participar en les 
votacions dels pressupostos 
participatius. D’aquestes, 905 
ho van fer per internet i les al-

cina d’Atenció a la Ciutadania. 
Cada persona podia votar com a 
molt tres propostes. Finalment, 
es van comptabilitzar 2.382 
vots. Ja s’està parlant amb els di-
ferents impulsors de cada pro-
jecte per executar-los abans de 

Millores al CEM El Turó
L’Ajuntament va invertir un total 
de 200.000 euros en la millo-

panyes de conscienciació i a la 
convocatòria de mobilitzacions 
pel clima. 

Adhesió al Pacte pel clima
L’Ajuntament es va adherir al 
desembre al Pacte d’alcaldes i 
alcaldesses pel clima i l’energia. 
Així ho va aprovar per unanimi-
tat el Ple. La Comissió Europea 
va posar en marxa el 15 d’octu-
bre de 2015 el Pacte d’alcaldes 
i alcaldesses pel clima i l’ener-
gia, una de les iniciatives més 
ambicioses com a mecanisme 
de participació de la ciutadania 
en la lluita contra l’escalfament 
de la Terra. L’Ajuntament de la 
Llagosta té la voluntat d’avançar 
cap a l’establiment de polítiques 

Complex Esportiu Municipal 
El Turó. El Consistori va fer di-
verses actuacions per reduir el 
consum d’electricitat i d’aigua. 
La més important va ser el can-
vi del sistema de climatització 
i de reducció de la humitat a la 
zona d’aigües, el que suposa un 
estalvi energètic d’entre el 20% 
i el 30%.

Nova pista esportiva a la plaça 
d’Anne Frank
Es va instal·lar a la plaça d’Anne 
Frank una pista multiesportiva  
de 10,5 x 21 metres amb dues 
cistelles i dues porteries amb un 
cost de 59.034,74 euros.

Llums al camp de futbol 7
Es va posar il·luminació al ter-
reny de joc de futbol 7 del Camp 
Municipal de Futbol Joan Gela-
bert. S’hi van col·locar dues tor-
res de deu metres d’alçada amb 
tres focus led cadascuna amb 
una potència de 185 W. Aquesta 
millora va suposar una inversió 
d’11.711,8 euros. 

Nova il·luminació al Pavelló 
Antonio García
L’Ajuntament va canviar la il-
luminació del Pavelló Antonio 
García Robledo. En total, va po-
sar en aquest equipament es-
portiu municipal vuit focus led 
nous, que van suposar una in-
versió de 5.524,09 euros. 

Aprovació de la Declaració 
d’emergència climàtica
El Ple de l’Ajuntament de la Lla-
gosta va aprovar al setembre  
per assentiment una declaració 
institucional davant de l’emer-
gència climàtica. Amb aquest 
document, tots els regidors i re-
gidores de l’Ajuntament volien 
mostrar el seu suport a les cam-

Primer any de la legislatura municipal, 
marcat per la pandèmia de la Covid-19

Alguns dels promotors de les tres propostes més votades dels pressupostos participatius.

Gos Parc, millorat i ampliat. Lliurament de la placa dels 40 anys del Mercat Municipal.

923 persones 
van votar en els 
pressupostos 
participatius

vi climàtic. Fa seus els objectius 
de la Unió Europea per a l’any 
2030 i adopta el compromís de 
reduir les emissions de CO2 en 
el seu territori en més del 40% 
per a l’any 2030, mitjançant la 

ca, un major ús de fonts d’ener-
gia renovables i l’adaptació als 
impactes del canvi climàtic per 
facilitar l’accés universal a una 
energia sostenible i segura. 

Poda d’arbres 
A l’octubre, es van podar 1.400 
arbres. Els treballs els van por-
tar a terme la Brigada municipal 
de jardineria i l’empresa Trata-
miento y Acondicionamiento 
de Laderas y Obras (TALIO), 
contractada per l’Ajuntament. El 

contracte per fer aquesta poda 

Rehabilitació de la nau mu-
nicipal ubicada al carrer de 
Sant Llo ren ç
Les obres de rehabilitació d’a-

litzar recentment. Entre d’altres 
actuacions, s’ha rehabilitat la 
façana principal i el sostre i s’ha 
realitzat el sanejament de tot 

ment diàfan. 

L’Ajuntament 
es va adherir al 
Pacte d’alcaldes i 
alcaldesses pel clima
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Més places d’aparcament amb l’actuació realitzada al carrer de Joaquim Blume.

Guia sobre el maltractament 
de gent gran 
El maltractament de persones 
grans és un problema real del 
qual no es parla habitualment, 
és un tema ocult. Les adminis-
tracions locals, com l’Ajunta-
ment de la Llagosta, s’han posat 
mans a la feina per conèixer 
quin tipus de maltractaments es 
donen, detectar-los i intervenir. 
Impulsat pel Consell Comarcal 
del Vallès Oriental, un grup de 
treball va elaborar una guia, que 
va comptar amb col·laboració 
d’ajuntaments (com el de la Lla-
gosta), serveis socials, hospitals, 
àrees bàsiques de salut, cossos 
de seguretat, serveis de proxi-
mitat i justícia.

Aparcament al carrer de Joa-
qui m Blume
Es van habilitar una quinzena 
de places d’aparcament al car-
rer de Joaquim Blume, entre les 
avingudes del Turó i de l’Onze 
de Setembre amb un pressupost 
de 31.504,78 euros.

Pàrquing al carrer del Pro-
grés
Es van habilitar catorze places 
provisionals d’aparcament al 
carrer del Progrés per compen-
sar les sis que es van treure del 
carrer de Sant Miquel amb la pa-

Nous senyals de mobilitat
Es va millorar la senyalització 
vertical i les indicacions de llocs 
emblemàtics de la nostra loca-
litat amb l’objectiu de facilitar 
la mobilitat al nostre municipi, 
tant a les entrades i les sortides 
com a l’interior. La instal·lació es 
va efectuar a diversos indrets, 
com ara la sortida cap a la C-17 
a la rotonda de la riera Seca. La 
senyalització indica com arribar 
a llocs com la Policia Local, l’es-
tació de tren, el Pavelló Antonio 
García Robledo, la depuradora, 
el cementiri o la deixalleria, en-
tre d’altres. La inversió va ser de 
7.587,72 euros.

40 anys del Mercat
L’alcalde, Óscar Sierra, va lliurar 
una placa al president de l’As-
sociació de Concessionaris del 
Mercat Municipal, Juan Manuel 
Cano, en commemoració dels 
40 anys del Mercat Municipal. 
L’acte va tenir lloc al Mercat.

Millores a la Biblioteca
La Biblioteca de la Llagosta va 
introduir  noves millores. Al cos-
tat de la porta d’entrada de Can 
Pelegrí, es va instal·lar una nova 
bústia de devolucions. A més, 
es van canviar les cortines de 
les dues sales. A la sala infantil, 
es van instal·lar dos nous bucs 
per a llibres de 0 a 6 anys. A la 
secció de consulta a Internet de 
la sala d’adults, es van substituir 
les antigues cadires amb rodes 
per quatre de noves, més cò-
modes i ergonòmiques. Aques-
tes millores van ser possibles 
gràcies al Programa Comple-
mentari de Reforma i Millora 
d’Equipaments Locals sol·licitat 
per l’Ajuntament de la Llagosta 
a la Diputació de Barcelona, que 
va aportar 14.000 euros de sub-
venció.

Aparells d’aire condicionat 
per al Casal d’Avis
Es van instal·lar quatre nous 
aparells d’aire condicionat a 

perru queria, en un despatx, a la 
sala de la televisió i al menjador. 
En total, el Consistori va desti-
nar 14.600 euros a aquesta nova 
millora.

Nous contenidors de reciclat-
g  e de residus
Es van canviar tots els 
contenidors de reciclatge de 
paper i envasos de la Llagosta. 
Amb el nou sistema de càrrega 
lateral, la recollida és més 
silenciosa i molt més ràpida, 
aturant menys la circulació 
de vehicles i augmentant la 
freqüència de recollida dels 
residus. La renovació dels 
contenidors forma part de les 
actuacions del Consorci de 
residus del Vallès Oriental, en el 
qual està integrat l’Ajuntament.

Campanya Ecoembes
La Llagosta va acollir l’acte de 
presentació de les dades comar-
cals d’adhesió a la campanya 
de recollida d’envasos lleugers 
impulsada per Ecoembes amb 
la col·laboració del Consorci per 
a la Gestió dels Residus del Va-
llès i dels ajuntaments a on s’ha 
desenvolupat el projecte, entre 
ells el de la nostra localitat. A la 
Llagosta 41 establiments de la 
restauració i l’hostaleria es van 
implicar en aquesta iniciativa.

Tres bicicletes elèctriques
La Diputació de Barcelona va 
cedir al febrer a l’Ajuntament 
de la Llagosta tres bicicletes 
elèctriques amb l’objectiu de 
fomentar la mobilitat sostenible 
als serveis municipals. Els tres 
vehicles se sumaven a les dues 
bicicletes estàndards que ja fa 
temps que té l’Ajuntament.

Campanya per impulsar l’es-
por t femení
Els mitjans de comunicació de 

S’han creat places 
d’aparcament als 
carrers de Joaquim 
Blume i del Progrés

La Llagosta 
compta amb nous 
contenidors de 
reciclatge de residus

Nous contenidors de reciclatge. 
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l’Ajuntament de la Llagosta, el 
08centvint i Ràdio La Llagos-
ta Emissora Municipal, es van 
sumar a la campanya T’ho estàs 
perdent. Si no veus esport femení, 
t’estàs perdent la meitat de l’espec-
tacle. Es tracta d’una iniciativa 
del Consell de l’Audiovisual de 
Catalunya, en col·laboració amb 
la Secretaria General de l’Esport 
i de l’Activitat Física del Govern 
de la Generalitat i l’Institut Ca-
talà de les Dones. L’objectiu 
d’aquesta iniciativa és fomentar 
l’esport femení en tots els mit-
jans de comunicació.

Punt d’informació contra la 
violència masclista
La Festa Major de la Llagosta de 
2019 va fer un pas més per viure 
una festa lliure de masclismes. 
L’Ajuntament de la Llagosta va 

per prevenir, informar i sensi-
bilitzar dirigit a qualsevol per-
sona que visualitzés o patís una 
agressió sexista. L’espai va estar 
instal·lat al costat de l’ambulato-
ri de la Llagosta. 

Rehabilitació de Can Baqué

primera fase de reforma de Can 
Baqué. Les obres van consistir 
en la rehabilitació de façanes, 
neteja i desinfecció de l’interior 

desmuntatges, entre d’altres. 
També es va restaurar la porta 

tal·lar uns elements per evitar la 
presència de coloms.

Gos Parc, millorat
Al mes d’abril, va reobrir el Gos 
Parc, que l’Ajuntament de la 
Llagosta ha millorat i ampliat. 
L’obra va tenir un pressupost 
de 13.713,27 euros. El Gos 
Parc, ubicat al Parc Popular, va 
passar a tenir una superfície 
de 774 metres quadrats (abans 
ocupava un espai de 426 metres 
quadrats). Les obres també van 
incloure la substitució de la tan-
ca de delimitació del Gos Parc. 
També es va renovar el sauló i, 
dins del Gos Parc, es van instal-
lar una font i dos bancs.

La Llagosta informa i altres 
novetats en Comunicació
El 18 de juny, va sortir al carrer 
La Llagosta informa, el nou 
butlletí de notícies locals 
que edita l’Ajuntament de la 

Llagosta. La publicació és una 
evolució del 08centvint. La 
principal novetat és que té una 
versió en català i una altra en 
castellà.  També, s’ha estrenat el 
web del nou butlletí.
Durant la pandèmia, el Depar-
tament de Comunicació va fer 
dues edicions d’un nou butlletí 
digital, La Llagosta informa des 
de casa. A més, l’Ajuntament va 
posar en marxa el web La Lla-
gosta des de casa amb l’objectiu 
de posar a l’abast de la ciutada-
nia diversos continguts d’entre-
teniment i informatius. 
Des del Departament de Co-
municació de l’Ajuntament, es 
va posar en marxa un canal de 
Telegram i es va crear un web 
relacionat exclusivament amb 
la Covid-19. Una altra de les no-
vetats és que els plens es poden 
seguir també per Youtube. 

Reconstrucció social i econò-
mica per la pandèmia de la 
Covid-19
Els darrers mesos del primer 
any de la nova legislatura han 
estat protagonitzats per la Co-
vid-19. L’Ajuntament s’ha vist 
obligat a reaccionar davant dels 
efectes de la pandèmia i ha pres 
diferents mesures per ajudar 
a la població i a l’economia lo-
cal. L’acció més important va 
ser l’aprovació del Pacte per la 
Reconstrucció Econòmica i So-
cial del municipi de la Llagosta. 
D’acord amb aquest document, 
que va comptar amb el suport 
de tots els grups municipals, 
l’Ajuntament destinarà 300.000 
euros a ajudes socials i del co-
merç local, a promoció econò-
mica i a plans d’ocupació.
L’Ajuntament va facilitar la ins-
tal·lació de noves terrasses de 
bar o l’ampliació de les existents 
per ajudar l’hostaleria local. 

Punt d’informació contra la violència masclista de la Festa Major. La masia de Can Baqué.

la primera fase de 
reforma de la masia 
de Can Baqué

Portades de La Llagosta informa del mes de juny.

Durant aquests darrers mesos, 
l’Ajuntament va posar en mar-
xa un sistema de voluntariat 
per ajudar les persones més 
vulnerables, va trucar els veïns 
i veïnes de més de 75 anys per 
interessar-se sobre el seu es-
tat, va repartir mascaretes per 

Un agent de la Policia Local lliura una mascareta a un usuari de rodalies de Renfe.

als usua ris del transport públic 

car el calendari de pagament 
d’impostos, va crear un gabinet 
de seguiment de la crisi sani-
tària, va confeccionar una guia 
per a les persones del col·lectiu 

derivat de l’estat d’alarma per 
la Covid-19 i també va elaborar 
una guia per a dones en situació 
de violència masclista durant 

marxa una pàgina de Facebook 
d’ofertes de treball, que gestiona 
l’àrea de Promoció Econòmica.

L’Ajuntament 
aprova mesures 
extraordinàries per 
la pandèmia

300.000 euros per 
a ajudes socials i 
del comerç local, i 
promoció econòmica



Una de les activitats dirigides del CEM El Turó, el 22 de juny.

SANITAT

SANITAT

El Centre d’Atenció Primària 
(CAP) de la Llagosta participa 
en un estudi internacional 
per desenvolupar un algorit-

que detecti la Covid-19 mit-
jançant la tos. Aquest estudi, 
impulsat per la Universitat 
de l’Institut de Tecnologia de 
Massachusetts (MIT), està en 
una primera fase de treball 
de camp i no s’esperen resul-

La fase pilot s’ha començat 
en ambulatoris de les re-
gion s sanitàries de Barcelo-
na. “Nosaltres participem 
en la recollida de dades 
i aportació de pacients a 
l’estudi”, admet la directora 
del CAP de la Llagosta, Ra-
quel Ortega, que es mostra il-
lusionada amb la possibilitat 
que amb aquest estudi “es 
pugui desenvolupar una 

determini el valor predic-
tiu positiu d’infecció per 
coronavirus mitjançant la 
tos”. 
En aquesta fase de recolli-
da de dades, l’ambulatori 
llagostenc preveu una feina 
d’entre sis i dotze mesos. La 
participació en l’estudi de les 
persones és voluntària i es 
tracta d’un seguiment de 14 
dies, enregistrant la veu i la 
tos. “Això després s’analit-
za amb un algoritme ma-
temàtic, que ha de mirar la 
correlació amb les proves 
de coronavirus”, explica 
Raquel Ortega. - José Luis 
Rodríguez Beltrán

L’Ajuntament de la Llagosta ha 
recollit en un vídeo els darrers 
mesos de convivència amb la 
Covid-19. Es tracta d’un treball 
de dos membres del Depar-
tament de Comunicació, José 
Luis Rodríguez i José Francis-
co Artacho. En 25 minuts i amb 
desenes de testimonis, s’expli-

ment i la desescalada a la Lla-
gosta. El vídeo va ser estrenat 
el 2 de juliol i es pot veure al  
canal de Facebook de l’Ajunta-
ment, a l’Instagram de l’Ajun-
tament i al canal de Youtube de 
La Llagosta informa.

Nova normalitat

La nova normalitat o etapa de 
represa va arribar a la Llagos-
ta el 19 de juny. Aquell mateix 
dia, ja es van reobrir els parcs 
infantils. 
El Complex Esportiu Municipal 
El Turó va obrir parcialment el 

en el seu emplaçament habi-
tua l, al carrer de l’Estació. L’ús 
de mascareta és obligatori.
El Poliesportiu Antonio García 
Robledo va reobrir el 29 de juny 
només per als entrenaments 
de dues entitats que ho havien 
sol·licitat, el Club Bàsquet La 
Llagosta 2017 i l’Handbol Club 

L’alcalde de La Llagosta, Óscar 
Sierra, va enviar el 9 de ju lio l 
una carta a la consellera de 
Salut de la Generalitat, Alba 
Vergés, sol·licitant la posada en 
marxa de les urgències noctur-
nes del CAP de la Llagosta tal 
com estaven abans de la crisi 

22 de juny amb cita prèvia i el 
dia 29 es va reo brir la piscina 
exterior. La instal·lació recupe-
ra mica en mica la norma litat 
i els usuaris ja gaudeixen del 
gimnàs, de les piscines i de les 
activitats dirigides. 
El mercat ambulant va recu-
pera totes les parades el 25 
de juny. La principal novetat 
és que no hi ha parades ni al 
carrer del Mercat ni a l’aparca-
ment situat darrere de l’Ajun-
tament. Els paradistes que 
cada dijous s’instal·laven en 
aquesta zona s’ubiquen ara a la 
rambla de l’avinguda de l’Onze 
de Setembre. Les parades de 
venda de fruita estan situades 

L’ambulatori
participa en un 
estudi sobre la 
Covid-19

L’alcalde demana més recursos 
per al CAP de la Llagosta

SOCIETAT
Es pot veure al Facebook i a l’Instagram de l’Ajuntament

Un vídeo de l’Ajuntament resumeix 
els darrers mesos amb la Covid-19
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sanitària. Sierra demana tam-
bé una major dotació de perso-
nal sanitari per millorar l’aten-
ció i recuperar tots aquells 
casos de malalts crònics als 
quals no s’està fent seguiment.
A l’escrit, l’alcalde trasllada a 
la consellera el malestar de la 

ciutadania de la Llagosta amb 
els serveis de salut que actual-
ment s’ofereixen al Centre 
d’Atenció Primària del nostre 
municipi. Sierra li explica que, 
diàriament, rep moltes queixes 
de veïns i veïnes que no reben 
l’atenció necessària.
“Com a alcalde, haig de de-
fensar els drets i interessos 
de la meva ciutadania i, en 
aquests moments, l’atenció 
sanitària ordinària és per-
cebuda pels meus conciuta-

, 
indica Óscar Sierra en un dels 
paràgrafs de la carta.
L’alcalde de la Llagosta creu 
que, tenint en compte que es-
tem davant d’una situació de 
pandèmia que s’allargarà en el 
temps, és l’hora de normalitzar 
alguns serveis que ara mateix 
estan impedint una atenció 
sanitària correcta a diferents 
col·lectius de la nostra locali-
tat com són les persones amb 
malalties cròniques. - J. Cintas

El mercat ambulant 
va recuperar totes 
les parades 
el dia 25 de juny

Vallag. El Camp Municipal de 
Futbol Joan Gelabert va acollir 
el 13 de ju lio l els primers en-
trenaments d’equips del CE La 
Llagosta. L’ambulatori obre de 
dilluns a divendres de les 8 a 
les 20 h i dissabte i diumenge, 
només per a urgències, de les 8 
a les 20 h. - J. Cintas



Durant aquests darrers mesos 
no s’ha aturat l’activitat lite-

sanitària, han publicat quatre 
autors i autores locals, Andrés 
Hernández, Mercedes Rejas, 
Araceli de Luna i José Ramón 
Vera. Aquest últim amb la col-
laboració de l’il·lustrador Roger 
Wilson.
El llibre d’Andrés Hernández, 
Atardecer en el templo de Debod, 
es la segona novel·la del llagos-
tenc, que ja havia editat també 
dos llibres de relats, El círculo 
virtuoso y otros relatos i Universos 
Adyacentes. Per a Hernández, la 
seva nova novel·la “no es pot 
englobar en cap dels gène-
res habituals. Hi ha històries 
d’amor sense ser una novel-
la romàntica. Hi ha erotisme 
sense ser una novel·la eròti-
ca. Hi ha fets que s’escapen a 
la lògica sense ser una novel-
la de fantasia”

Mercedes Rejas 

Mercedes Rejas ha tret al mer-
cat la seva segona novel·la 
Verdades ocultas, una història 
romàntica que combina in-
triga i suspens. El llibre expli-
ca la història de tres amigues 
barcelonines que es retroben 
cada any per fer un viatge. La 
seva darrera experiència deixa 
al descobert les seves veritats 
més amagades. Aquesta és la 
tercera obra de Rejas, després 
de la seva anterior novel·la, Dul-
ce secuestro, i el llibre de poemes 
Pedacitos de mi
Pel que fa a Araceli de Luna, 
publica el seu tercer llibre, Vo-
ces y silencio. En aquesta ocasió, 
l’autora llagostenca ha deixat 
de banda el gènere romàntic i 

ha fet un llibre amb disset relats 
sobre aspectes de la vida quoti-
diana. Voces y silencios vol donar 
veu a temàtiques de la societat. 
Araceli de Luna explica que “hi 
ha relats que parlen d’addic-
cions a les tecnologies, l’as-
setjament escolar, l’anorèxia 
o la mort, entre altres”

L’escriptor José Ramón Vera,  
per la seva banda, ha publi-
cat un segon llibre de relats, 

, que 
és la segona part de 

. 
El nou llibre també té il·lustra-
cions del llagostenc Roger Wil-
son. Com al primer, el llibre és 
una tria d’una trentena de re-
lats que Vera publica al seu per-

quotidianes. “Parlo d’aspectes 

a ciclistes o persones llet-

coronavirus”, explica José Ra-
món Vera, que ha indicat que la 
idea d’aquesta nissaga de relats 
acabarà amb un tercer llibre 
“per formar una trilogia”.
Els quatre llibres, Atardecer en 
el templo de Debod, d’Andrés 
Hernández; Verdades ocultas, de 
Mercedes Rejas; Voces y silencios, 
d’Araceli de Luna; i 

, de José Ramón 
Vera amb il·lustracions de Ro-
ger Wilson, es poden trobar a 
Amazon. Les quatre publica-
cion s estan en versió digital i en  
paper.  - X.H. / J.L.R.B.

Publicats quatre nous llibres 
d’autors de la Llagosta

CULTURA
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Andrés Hernández, amb el seu llibre.

Més de 300 persones de la 
Llagosta es van sumar el 10 
de juliol a la manifestació con-
tra el tancament de Nissan al 
seu pas per la nostra localitat. 
La protesta, organitzada pel 
comitè d’empresa, va comp-
tar amb dues columnes, una 
d’elles sortint des de Santa 
Perpètua de Mogoda i Mollet, a 
la qual es va afegir la Llagosta, 
i una altra per Santa Coloma 
de Gramenet, Ripollet i Mont-
cada i Reixac.
“És una mobilització ciuta-
dana perquè parlem de per-
dre llocs de treball; no no-
més implica als treballadors, 
també al teixit industrial de 
les localitats”, explicava Mi-
guel Ruiz, veí de la Llagosta i 
membre del comitè d’empresa 
de Nissan en representació de 
SIGEN-USOC. “Reivindiquem 
que els polítics han d’inten-
tar revertir l’article 51 o com 
a mínim fer un annex per 
tal que s’eviti el tancament 
d’una empresa que hagi uti-
litzat les arques públiques, 

o hagi fet un ERTO de força 
major com ha estat la Co-
vid-19”, afegia Ruiz.
L’alcalde, Óscar Sierra, va do-
nar suport a la plantilla de 
Nissan i va participar en la 
marxa. “És un fet molt do-
lent, no només per a la Lla-
gosta. Creiem que la fàbrica 

ECONOMIA
Més de 300 persones es van sumar a la manifestació

Marxa a la Llagosta contra 
el tancament de Nissan

de Nissan hauria de conti-
nuar perquè produeix bé, 
té bona qualitat i mà d’obra 

, destacava l’al-
calde, que lamenta que “els 
interessos d’una economia 
globalitzada estan fent que 
prop de 25.000 famílies es 
quedin sense feina”. - J.L.R.

La Regidoria d’Igualtat de 
l’Ajuntament de la Llagosta va 
portar a terme el 25 de juny 
una acció reivindicativa per 
donar visibilitat a les persones 
LGTBI. Un grup de noies vo-
luntàries va pintar un pas de 
vianants simbòlic al passeig 
del Pintor Sert amb els colors 

del col·lectiu LGTBI+. Aquest 
acte, la col·locació d’una pan-
carta al balcó de l’Ajuntament i 
la hissada de la bandera en un 
dels pals situats en la façana 
del Consistori s’emmarcaven 
en la commemoració el 28 de 
juny del Dia Internacional de 
l’Orgull LGTBI+.
A més, la Junta de Govern Lo-
cal de l’Ajuntament de la Lla-
gosta va aprovar l’adhesió al 

IGUALTAT
La Regidoria d’Igualtat va portar a terme una acció reivindicativa

L’Ajuntament se suma
al Dia de l’Orgull LGTBI+

Pas de la manifestació per la Llagosta.

Les voluntàries pinten el pas de vianants simbòlic.

manifest 28 de juny, Dia In-
ternacional de l’Orgull LGTBI+ 

impulsat per la Diputació de 
Barcelona. - J.C.

Les quatre 
publicacions es 
poden trobar en 
paper i en digital



NÚM 20 / Abril 2020“La millor manera d’ajudar als teus
veïns i veïnes és la política local”

Per què t’has implicat en la política local?
A la meva família sempre ha estat un tema molt 
important. Tinc una família que de sempre s’ha 
interessat pel tema de la política. Jo crec que 
la millor manera d’ajudar directament als teus 
veïn  s i veïnes és la política local. És la millor ma-
nera de buscar un futur adient per a tothom.

Ets regidora d’Infància i d’Ocupació i Promo-
ció Econòmica. Aquesta darrera  suposa mol-
ta implicació en el temps que vivim?
Sí. Juguen un paper molt important l’ocupació 
i la promoció econòmica ara mateix, sobretot a 
l’àmbit local, ja que molts veïns i veïnes han patit 
ERTOS o retallades dels seus llocs de treball, 
també estem patint indústries que estan amb 
ERTOS... Des de l’Ajuntament, sempre intentem 
que les persones trobin feina, aplicant polítiques 
d’ocupació, amb assessorament personal,... La 
promoció econòmica és un àmbit que sempre 
és molt recorrent, igual que Serveis Social s. 

A nivell personal, com estàs vivint aquest 
temps de crisi sanitària?
Intentant adaptar-me a la nova normalitat que 

tenim ara, treballant des de casa. Ara sortim una 
mica més, però hem estat tot aquest temps sor-
tint només per comprar o per l’indispensable. Sí 
que és veritat que jo sóc una persona molt acti-
va, que fa moltes coses, faig ball,... Ara mateix ha 
estat un haver de canviar tot el que és la meva 
rutina, però bé.

Què creus que li falta a la Llagosta?
És un tema que parlo molt amb els meus amics 
i jo crec que per als joves, sobretot per als joves 
menors de 18 anys, els falta un lloc on poder 
reu nir-se quan no són èpoques d’exàmens, que 
no surten fora, ni van de festa. Els falta un lloc 
de reunió, un lloc de lleure, a on poder compar-
tir sensacions, experiències,... Un espai més de 
lleure, no d’estudi, que ja el tenim.  

Quin és el teu racó favorit de la Llagosta?
Hi ha molts llocs, però sí és veritat que la rambla 
de l’Onze de Setembre és un lloc on la gent surt 
a passejar, a veure com estan els altres veïns. És 
un lloc que uneix la Llagosta i dóna molta vida al 
poble, perquè som un municipi molt petit però 
amb molta vida social. - Xavi Herrero

Judith Robles (PSC) 
26 anys. 
Graduada en Sociologia per la UAB. Treballa al
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Com s’ha vist afectat el CAP de la 
Llagosta pel coronavirus?
Per a l’ambulatori, ha suposat un can-
vi de manera de treballar, hi ha un 
abans i un després del coronavirus. 
Abans de la Covid-19, hi havia el que 
tothom coneix: el metge de família, 
la infermera de família, les persones 
d’admissions, el seguiment de les 
malalties cròniques i una manera de 
treballar d’accessibilitat directa. Però, 
amb el tema del coronavirus, el que 
ens ha passat és que tot el treball de 
fons, com ara revisions, seguiment 
del pacient o malalties de baixa com-
plexitat no s’ha pogut atendre perquè 
estàvem desbordats de persones amb 
símptomes d’infecció per coronavi-
rus. El servei es va sobrecarregar i el 
col·lapse, entre cometes generalitzat, 
ens va obligar a canviar la forma de 
treballar en tres o quatre dies. El 16 
de març nosaltres ja teníem un siste-
ma de treball completament diferent 
i adaptat a la Covid-19. Es van haver 
d’anul·lar totes les visites programa-
des, les revisions, analítiques i proves 
diagnòstiques que no eren imprescin-
dibles i ens vam dedicar a atendre les 
situacions d’urgència i emergència. 

Us heu ensortit?
Hem de dir que ens hem ensortit 
d’atendre totes aquestes situacions, 
que hem anat als domicilis a veure 
la gent que estava amb coronavirus, 

màxim 48 hores, i el resultat arriba al 
dia següent. Algun positiu encara es-
tem tenint. Aquesta nova normalitat 
el que suposa és que hem de man-
tenir les mesures de distancia ment 
social, la protecció individual, limitar 
els aforaments i controlar el trànsit de 
persones.

Quan tornarà la normalitat a l’am-
bulatori? 
Estem ara prioritzant aquells pacients 
amb malalties cròniques o de fragili-
tat de salut per reprendre els controls 
i redreçar la seva situació de salut. La 
normalitat a l’ambulatori, si no hi ha 
un rebrot de coronavirus, es podria 
recuperar després de l’estiu, cap a 
l’octubre o novembre. Nosaltres es-
tem fent molt treball de fons trucant 
a persones que es van quedar amb 
coses penjades, contactant amb per-
sones en situació de vulnerabilitat i 
fragilitat, però tot el que s’ha deixat de 
fer ens costarà molt de recuperar.
 
Quin protocol se segueix ara amb el 
coronavirus? 
En aquest moment tenim garantit 
un circuit d’assistència separat de la 
resta de pacients amb persones amb 
símptomes de possible coronavirus. 
Hi ha un passadís i unes consultes 

persones. Els professionals que ate-
nen els pa cient s amb símptomes pos-

que els hem acompanyat quan era 
necessari a l’hospital i hem garantit 
les urgències i emergències durant 
aquest període. Durant la pandèmia 
de coronavirus, es van produir baixes 
per malaltia dels professionals sani-
taris, cosa que va obligar a adaptar 

la forma de treballar de l’equip, ate-
nent a tota la població de la Llagosta.  

Quan es van detectar els primers 
casos de Covid-19? 
El primer cas que vam pensar que era 
un coronavirus va ser la primera set-
mana de març, però després hem fet 
una revisió retrospectiva i hem esbri-
nat que realment a la Llagosta, proba-
blement, ja hi havia casos de Covid-19 
al desembre i gener perquè ja vam 
veure algun cas de pneumònia estra-
nya o fallada respiratòria. La causa no 
estava aclarida i, probablement, seria 
coronavirus. 

Com està la situació a la Llagosta?
Estem entrant en la nova normalitat, 
que vol dir que hi ha encara el virus 
circulant, tot i que hi ha molt poca pre-
valença afortunadament, però encara 
veiem casos possibles. L’avantatge 
que tenim és que ara coneixem millor 
la malaltia i tenim eines per diagnosti-
car-la al centre de salut. Les proves de 
la PCR, en casos sospitosos, les estem 
fent nosaltres i les fem en 24 hores, 

sibles també tenen una preparació 
especial i uns equips de protecció in-
dividual especials i, si es pot fer en el 
moment, es fa la PCR. S’aïlla el pacient 
i els seus convivents un mínim de 14 
dies. Si el resultat de la prova diagnòs-
tica és negatiu i els resultats no eren 
gaire compatibles amb la Covid-19, es 

va és negativa però el símptomes són 

L’atenció primària canviarà per 
sempre?
Abans del coronavirus potser hi havia 
una situació de consumisme sanitari 
i crec que aquesta crisi ens ha obert 
una mica els ulls. Moltes vegades es 
fan coses que no són del tot neces-
sàries i suposen un esforç tant per 
al  sistema com per al pacient. Molta 
feina dels CAP probablement no era 
la manera més adient de fer-la. Com 
per exemple que vingui la gent tant 
al centre. Hi ha altres maneres de fer 

cients per al sistema. Com és la ma-
nera que tenim de contactar amb la 
gent arran del coronavirus, de fer més 
seguiment telefònic, de fer més segui-
ment proactiu. Si la persona està en 
situació de fragilitat, no m’esperaré a 
que estigui malalta, li preguntaré com 
està i buscaré la manera de prevenir 
l’empitjorament de la seva salut. - 
José Luis Rodríguez Beltrán

És la directora del Centre d’Atenció Primària 
de la Llagosta des del gener del 2019. 
Anteriorment, havia treballat 14 anys com 
a metgessa de família al CAP de Santa 
Perpètua. Aquests darrers mesos, ha fet 
front a la Covid-19. 

Raquel Ortega

“La normalitat a 
l’ambulatori, si no 
hi ha un rebrot, es 
podria recuperar 
després de l’estiu”
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FUTBOL SALA

El CD La Concòrdia tindrà com 
a mínim un equip masculí la 
temporada 2020-2021. El club 

culí i treballa per enllestir tam-
bé un cadet.
La Concòrdia ha fet una crida 
per xarxes socials per buscar 
més nois en edat formativa, a 
banda de noies. “Ara per ara, 

masculí i ens faltarien un pa-

El Club Bàsquet La Llagos-
ta 2017 ha obert el període 
d’inscripcions de la temporada 
2020-2021. L’entitat de la nos-
tra localitat ha iniciat una cap-
tació de jugadors i jugadores de 
5 a 21 anys amb l’objectiu de 
sumar el màxim d’equips per 
completar l’estructura formati-
va del club. L’entitat preveu te-
nir un premini mixt, un prein-
fantil mixt o infantil masculí, un 

rell de jugadors per muntar 
també un cadet”, ha explicat  
el coordinador del club, Iván 
Beas, que treballa per cons-
truir una estructura masculina 
i femenina a l’entitat.
Amb l’equip infantil, la Concòr-
dia recupera els equips mas-
culins. Des de la temporada 
2014-2015 no en tenia cap. 
Aleshores va comptar amb un 
cadet masculí. - J.L.R.B.

cadet masculí, un jú nio r mas-
culí i un sub-21 masculí. “Con-

els júniors que passen de ca-
tegoria i a aquest equip jú nio r 
se li sumarien els cadets que 
pugen també”, admet la presi-
denta Maria José García, que fa 
èmfasi en intentar captar noies: 
“ens està costant tenir-ne, 
però al premini i al preinfan-
til, en podríem tenir”. - J.L.R.

La Concòrdia recupera els 
equips masculins de formació

El Campus Esportiu Munici-
pal d’Estiu va començar el 29 
de juny amb una setantena de 
participants. El primer dia,  les 
activitats es van desenvolupar 
al Complex Esportiu Munici-
pal El Turó i als patis de l’Es-
cola Sagrada Família.
L’Ajuntament de la Llagosta i el 
Complex Esportiu Municipal 
El Turó organitzen el Campus 
del 29 de juny al 7 d’agost i del 
24 d’agost al 10 de setembre. 
Les activitats compten amb 
protocols de seguretat i me-
sures d’higiene per a la seva 
realització amb garanties. El 
Campus es desenvoluparà en 
23 espais de la Llagosta. “És 
un format molt cridaner que 
ens permet donar vida a la 
Llagosta; la situació esta-
rà controlada per monitors 
molt preparats”, ha indicat 
el regidor d’Esports, Antonio 
García Robledo.

23 espais diferents

El Campus té una capacitat 
màxima de 230 infants per 
setmana. Entre els 23 empla-
çaments disponibles, hi ha El 
Turó, els patis de les escoles, 
els espais del Camp Municipal 
de Futbol Joan Gelabert i les 
pistes poliesportives del Parc 
Popular, la plaça d’Anne Frank 
i la plaça d’Europa. El Cam-
pus, l’únic que es fa aquest es-
tiu a la Llagosta, està adreçat 
a nens i nenes de 3 a 15 anys. 

Un parell d’imatges del primer dia del Campus Esportiu.

ESPORT ESCOLAR  

En marxa el Campus Esportiu 
Municipal d’Estiu de 2020

FUTBOL

El Club Esportiu La Llagosta ha 
obert el període d’inscripcions 
dels equips de formació de la 
temporada 2020-2021. L’en-
titat llagostenca té la intenció 
de completar tota l’estructura 
formativa entre els equips d’es-
cola, futbol 7 i futbol 11.
Les inscripcions es poden rea-

setembre hi haurà una nova 
oportunitat amb les darreres 
places. Per demanar més infor-
mació, el club posa a disposició 
el correu electrònic, clubespor-
tiulallagosta@gmail.com. 

Període d’inscripcions dels equips
de formació del CE La Llagosta

Un partit d’un dels equips del CB La Llagosta 2017.

Un dels equips de la base del CE la Llagosta.

HANDBOL

L’Handbol Club Vallag no com-
petirà la temporada 2020-
2021 amb cap equip. La junta 
directiva del club llagostenc ha 
decidit que el curs vinent no 
presentarà cap combinat, ni 
sènior ni de formació, i es do-
narà de marge una temporada 
per decidir si torna. “No dis-

poder fer algun equip en òp-

times condicions”, ha asse-
gurat en una nota el club, que 
també ha lamentat que “dei-
xem a moltes famílies sense 
equip”. 
El sènior, que havia assolit la 
permanència a la Segona Ca-
talana, perdrà la categoria. El 
club es manté en suspensió 
amb l’objectiu de tornar el curs 
2021-2022. - J.L.R.B.

El Vallag decideix no competir 
la temporada 2020-2021

BÀSQUET

El Club Bàsquet La Llagosta 
2017 obre les inscripcions 

Les inscripcions es poden fer 
encara en línia al web del CEM 
El Turó. L’horari del Campus 

és de 9 a 13 hores. Hi ha ser-
vei d’acollida de 8 a 9 hores i 
de 13 a 14 hores.  - J. Cintas
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El llagostenc Antonio Gómez 
s’ha incorporat al Ripollet, 
de la Segona Catalana, que té 
com a objectiu la temporada 
2020-2021 pujar a la Primera 
Catalana. “És l’any del cente-
nari de l’entitat i el projecte 
és molt ambiciós”, remarca 
el davanter.
Antonio Gómez portava gaire-
bé dues temporades a la Molle-
tense, de la Segona Catalana, 
sent un jugador indispensable 
en la tàctica del tècnic molletà 
Antonio Filgaira. Ara ha deci-
dit canviar d’aires per intentar 
celebrar l’ascens. “Volen fer 
les coses bé i s’han fet bons 

, afegeix.
Amb 27 anys, el llagostenc an-
teriorment havia format part 
del Masnou, a la Segona Ca-
talana; del CF Mollet UE, a la 

FUTBOL
El llagostenc busca l’ascens a Primera

FUTBOL SALA

Abraham Álvarez és el ter-

gostense per a la temporada 
2020-2021. Álvarez, que juga 
de porter, va formar part de 
l’equip llagostenc les tempora-
des 2017-2018 i 2018-2019. 
Aquesta campanya que tot just 
acaba va decidir estar sense 
equip i ara ha tornat a la Unión 
Llagostense. 
Fa unes setmanes, la Unión 
Llagostense ja va anunciar dos 

campanya, l’ala Óscar Pérez, 

Barça i del FS Garcia i prové de 
la lliga italiana; i el tanca Ma-
nel Cruz, que les dues últimes 
temporades ha jugat al sènior 
B del club.

Sènior B

José Manuel Poyato ha tornat 
al Fútbol Sala Unión Llagosten-
se per convertir-se en el segon 
entrenador del sènior B, que 

Fútbol Sala Unión Llagostense

Primera Catalana; de la Mon-
tanyesa, a la Tercera Divisió; i 
del Sabadell B, fent l’ascens a 
la Tercera Divisió i debutant 
amb el primer equip a la Se-
gona Divisió espanyola. Tam-
bé havia jugat al Castelldefels, 
a la Tercera Divisió. Antonio 
Gómez també portarà la tem-
porada 2020-2021 la coordi-
nació del futbol 11 del CE La 
Llagosta. Aquesta temporada 
dirigia el conjunt juvenil de 
l’entitat i per al proper curs 
serà el responsable del futbol 
11. “Aquest any he portat el 
juvenil i anteriorment ha-
via entrenat altres equips al 
club. Crec que puc aportar 
coses en la coordinació i es-
tic molt content de fer-ho al 
meu poble”, admet Gómez. - 
José Luis Rodríguez Beltrán

milita a la Primera Territorial. 
Poyato, que ha estat les dues 
últimes campanyes a la base 
del Club Esportiu La Llagosta, 
serà l’ajudant de José Pérez, 
que ha renovat una temporada 

“Per a mi, és tot un repte ser 
el segon entrenador del con-
junt sènior B i tenia moltes 
ganes d’entrenar. Em van 
explicar el projecte i és molt 
interessant”, diu José Manuel 
Poyato, que remarca “el po-
tencial que tenen els juga-

.
Aquesta és la tercera etapa 
de Poyato al club llagostenc. 
La primera estada a l’entitat 
va tenir lloc del 2011 al 2013 
i la segona, del 2014 al 2018. 
Amb Poyato d’entrenador del 
primer equip, el club va pujar a 
la màxima categoria que orga-
nitza la Federació Catalana de 
Futbol Sala, la Lliga Nacional, i 
va ser subcampió de la Copa. - 
José Luis Rodríguez Beltrán

HANDBOL

La pista poliesportiva de la 
plaça d’Anne Frank va aco-
llir el 3 de juliol la celebració 
d’un torneig de minihandbol 
en la modalitat 4x4. L’activi-
tat va ser organitzada pel Jo-
ventut Handbol La Llagosta 
amb inscripció gratuïta. 
La competició va comptar 
amb la participació d’equips 
de diferents categories des 

“Teníem ganes de tornar 
a les pistes i era una bona 
manera d’acomiadar la 
temporada”, explicava el 
responsable esportiu del 
club, Xavier Canalejas. El tor-
neig va comptar amb diver-
ses mesures higièniques de 
desinfecció de mans i pilotes 
a causa de la pandèmia de la 
Covid-19. - J.L. Ro dríg ue  z

El Joventut 
Handbol va 

torneig 4x4



Nombre de socis: 40
Xarxes socials: Facebook, Twitter i Instagram
Correu electrònic: 
gegantsllagosta@hotmail.com
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Els gegants de la Colla Gegan-

nats en temps de Covid-19. A 
mitjans del mes de març, s’ha-
via de celebrar la Trobada ge-
gantera de la nostra localitat, 
però es va haver de suspendre 
per l’afectació del coronavirus. 
Des d’aleshores, la Blanqueta, 
el Josepet, la Torradeta, la Ma-

sense sortir al carrer i la colla 
ha redreçat el calendari 2020 
adaptant-se a les noves cir-
cumstàncies. 
Una de les decisions preses, 
telemàticament, va ser la sus-

de gegants del 2020 i empla-
çar-la a celebrar en una nova 
edició el 2021. L’entitat havia 
previst com cada any celebrar 
la trobada gegantera per les 
Festes de Sant Josep, però, a 
causa de la Covid-19, ho va 
haver d’ajornar, en un primer 

Finalment, la colla va decidir 
suspendre l’edició del 2020. 
La decisió ve presa per no po-

der rebre les colles geganteres 
amb les quals havien establert 
els intercanvis programats per 
a aquest any i, principalment, 
perquè no es poden garantir 
les mesures de seguretat sa-
nitàries necessàries que es re-
quereixen per portar a terme 
una trobada gegantera amb 
total normalitat.

Zumba solidària

Pel que fa a la resta d’activitats 

l’entitat manté el calendari, tot 
i que aquestes es podrien can-
cel·lar segons l’afectació de la 
Covid-19. La colla té previst, 
el 18 d’octubre,  participar en 
la Caminada contra el càncer,  
que organitza la infermera 
Gloria González amb el suport 
de la colla; el 15 de novembre, 
assistir a la Trobada gegantera 
comarcal del Vallès Oriental i 
Vallès Occidental a Montcada 
i Reixac; i el 22 de novembre, 
organitzar la Zumba gegant 
solidària, que cada any recap-

ta diners per a La Marató de 
TV3 i que, en aquesta ocasió, 
està dedicada al coronavirus. 
Concretament, sobre la Zum-
ba gegant, l’entitat preveu 
alternatives si no es pot cele-
brar, fent una zumba gegant 
virtual.

cuperar l’activitat de sortides 
per al 2021, tot i que ara per 
ara, per les restriccions, l’en-
titat prefereix esperar a una 
situació millor. L’Agrupació 
de Colles Geganteres de Cata-
lunya va enviar un protocol a 
les entitats amb diverses re-
comanacions, com ara desin-
fectar gegants per dins i fora, 
portar mascareta el portador 
del gegant i que aquest no es 
canviï en una cercavila, entre 
d’altres. Pel que fa a la Festa 
Major, que ha estat cancel·la-
da, la colla no preveu partici-
par en cap altra activitat pa-
ral·lela i recuperaria la seva 
activitat en la festivitat del 
setembre del 2021. - José Luis 
Ro drígue z Beltrán

L’ENTITAT Colla Gegantera de la Llagosta

FITXA

24 - 30 juliol
CALVO SÁNCHEZ

31 juliol - 6 agost
CARRERAS ARBAT 

7 - 13 agost
CALVO SÁNCHEZ

14 - 20 agost
NADAL

21 - 27 agost
VILA

28 - 31 agost
NADAL

NADAL
Primer de Maig, 28
(93 560 04 50)

CARRERAS ARBAT
Antoni Baqué, 3
(93 560 27 04)

CALVO SÁNCHEZ
Concòrdia, 1
(93 560 18 16)

VILA
11 de Setembre, 59
(93 024 37 39)

FARMÀCIES DE GUÀRDIATELÈFONS D’INTERÈS

Ajuntament  93 560 39 11

OAC  93 560 39 11

Emergències 112
Bombers 112
Mossos d’Esquadra 112
Policia Local 93 574 08 08

CAP la Llagosta 93 574 98 10   
Urgències  93 574 92 66
CatSalut Respon    061
Can Pelegrí  93 545 15 40
Biblioteca  93 545 15 41
Escola de Música  93 545 15 40
Ràdio la Llagosta  93 545 15 43
Casal d’Avis  93 574 27 46
Nou Casal  93 574 29 19
CEM El Turó  93 545 15 50
Centre Cultural  93 545 15 60
Deixalleria  93 544 85 81
Sorea (aigua)  93 574 27 68
Taxis  (dia) 93 560 33 63  
Taxis  (nit) 630 88 12 50



Óscar Sierra Gaona
Alcalde
sierrago@llagosta.cat

Concepción Jiménez Cruz
Regidora d’Economia i Hisenda i 
Recursos Humans
jimenezcc@llagosta.cat

Francisco Javier Ruiz Escobar
Regidor de Societat del Coneixement, 
Cultura i Educació
ruizef@llagosta.cat

Jordi Jiménez Rodríguez
Regidor de Serveis Municipals, 
Via Pública i Equipaments, 
Mobilitat i Habitatge
jimenezrjr@llagosta.cat

Antonia Illescas Martínez
Regidora de Gent Gran, Cooperació 
i Solidaritat i Serveis Socials
illescasma@llagosta.cat

Mariano García Cividanes
Regidor de Seguretat Ciutadana, 
Civisme i Convivència, Salut Pública 
i Actes Populars i Tradicions
garciacm@llagosta.cat

Antonio Jesús García Robledo
Regidor d’Esports
garciarant@llagosta.cat

Marc Ruiz Llorente

Estratègica, Comunicació i 
Transparència, Atenció a la Ciutadania
i Participació Ciutadana
ruizlmr@llagosta.cat

Melania Beltrán Gutiérrez
Regidora d’Igualtat, Benestar Animal 
i Educació Secundària i Formació 
Contínua
beltrangml@llagosta.cat

Judith Robles Lafuente
Regidora d’Ocupació i Promoció 
Econòmica i Infància 
robleslj@llagosta.cat

Núria Guerrero Basó
Regidora de Diversitat i Ciutadania 
i Joventut
guerrerobn@llagosta.cat

Raúl Valero Martínez
Regidor d’Indústria 
valeromr@llagosta.cat

Isabel María Rodríguez Mañas
Regidora de Medi Ambient i 
Sostenibilitat i Comerç i Consum
rodriguezmis@llagosta.cat

PSC
 gmpsc@llagosta.cat /

@PSClallagosta
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LA LLAGOSTA
INFORMA

Creuament del carrer de Santa Rosalia amb 

Temps de memòria

Cartipàs municipal
ERC 

 gmerc@llagosta.cat / 
@ERC_la_Llagosta

Xavier Cols Motoso
colsmx@llagosta.cat

Cristina Segura Rodríguez
segurarc@llagosta.cat

LLEC
 gmencomu@llagosta.cat / 

@LEncomu

Eva Miguel Guerrero
miguelge@llagosta.cat

CS
 gmciutadans@llagosta.cat / 

@CsLaLlagosta

Jorge Sabanza Jiménez
sabanzajj@llagosta.cat

l’encreuament amb l’avinguda del Turó. Davant, el que 
és actualment la plaça de Cinto Pagès i que, aleshores, 
era la part de davant de la casa del mateix propieta-

zona era l’habitatge amb orientació sud i a l’altra ban-
da del carrer (cap al sud de la casa) s’ubicava el safa-
reig, el pou i l’hort, i darrere (al nord) hi havia el porxo 
i els espais per al bestiar, a més de la comuna. Després, 
es va crear la plaça a partir d’una sol·licitud popular 

reconèixer l’altruisme de Jacint Pagès Vila (Cinto de 
cal Florèncio). Inicialment, l’espai era conegut com a 

actual de plaça de Cinto Pagès.

y al otro lado de la calle (hacia el sur de la casa) se ubicaba 
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Estamos a tu lado, mejorando La Llagosta
Está siendo el año más difícil de gestionar que nunca nos habíamos encontrado, 
luchamos contra una pandemia a la vez que no paramos de mejorar día a día 
La Llagosta.

Durante este primer año de legislatura no hemos parado, hemos realizado por 
primera vez el proceso de Presupuestos participativos que se harán realidad a 

ha mejorado la iluminación en el campo pequeño del Joan Gelabert y el Pabellón 
Antonio García, hemos aprobado la Declaración de Emergencia Climática y nos 

energética del CEM El Turó, hemos renovado contenedores de reciclaje, hemos 
iniciado una campaña con los comercios de restauración para mejorar el reci-
claje y también una campaña para incentivar la compra en el municipio. 

Hemos vuelto a hacer la poda anual de 1.800 árboles, hemos rehabilitado la 
nave municipal ubicada en la calle Sant Llorenç y hemos acabado la Primera 
Fase de la Masía Can Baqué, hemos elaborado una guía para luchar contra el 
maltrato de gente mayor, hemos creado nuevos aparcamientos en Joaquim Blu-
me y en la calle Progrés, hemos puesto señalización para mejorar la movilidad, 
hemos hecho mejoras en la Biblioteca y el Casal de Avis, hemos realizado una 
campaña para impulsar el deporte femenino, hemos puesto un punto de infor-
mación contra la violencia machista, hemos reivindicado los derechos LGTBI 
con la pintada de un paso de peatones, hemos mejorado el Gos Parc y, lo más 
importante, hemos aprobado un Pacto para la Reconstrucción social y econó-
mica para poder luchar contra los estragos que está haciendo en nuestro pueblo 
la pandemia.

No paramos, no dejamos a nadie atrás. A tu lado.

La Llagosta Informa vs el NO-DO Informa 

seamos un mejor 2020, nunca imaginamos lo que se nos venía encima. Una 
pandemia, que todavía ahora estamos sufriendo,  y de la que queda mucho re-
corrido para superarla. 
 
Tampoco nos podíamos imaginar que el inicio de esta cruel pandemia iba a fa-
vorecer un juego de trileros, con el ejercicio de la información en nuestro pueblo.  
 
Ya éramos conocedores que todo lo construído por el equipo de gobierno de 

hacer propaganda política de un sólo partido tiene otro nombre.  

Hacer desaparecer el  08centvint, un diario informativo, creado a través de un 
proceso participativo involucrando a la ciudadanía y los técnicos conocedores 

dístico del equipo de gobierno, no es dar un paso atrás, es volver a épocas don-
de existía algo que se llamaba censura. 
 
Las asociaciones y entidades, los comerciantes, la ciudadanía, … ¿no es gene-
radora de notícias? 
 
 

Mil gràcies i bon estiu
Com ja vàrem reiterar a l’anterior article del mes passat, la Covid-19 no vol desa-
parèixer encara de les nostres vides i nous rebrots estan apareixent a Catalunya, 

litzat el decret d’alarma. No cal abaixar la guàrdia aquest estiu. 

A La Llagosta aquest setembre no tindrem una Festa Major com altres anys, 
ni altres activitats passades i futures que malauradament s’han hagut de sus-
pendre per la Covid-19. Però creiem que la preservació de la salut és el més 
important. 

Davant la pressumible aprovació del pressupost municipal per a l’any 2020, i des 
del punt de vista de ERC, ara cal focalitzar tots els recursos econòmics disponi-
bles en la gent que més ho necessita, en destinar cada euro què es gasta aquest 
ajuntament en despeses que realment són necessàries, per pal·liar el greuge 
econòmic, social i sanitari que ha suposat aquesta pandèmia en moltes famílies 
del nostre poble, i que davant de possibles rebrots hem d’estar preparats i actuar 
amb més diligència si cap. 

Per això el nostre grup defensarà i vigilarà que el pressupost d’aquest any s’ade-
qüi a les necessitats reals i urgents del poble i també que les mesures adopta-
des entre tots els grups municipals en el Pla de reconstrucció social i econòmic 
de La Llagosta es portin a terme de la millor i més ràpida manera. 

agrair l’esforç fet per tots i totes aquest darrers mesos. Que tingueu un bon estiu!

Presupuesto Covid-19

El Grupo Municipal de Ciudadanos de la Llagosta tras haber mantenido varias 
reuniones en las cuales se han añadido algunas propuestas de Ciudadanos al 
Pacto por la reconstrucción económica y social en nuestro municipio causada 

dad, tenemos en cuenta los Presupuestos Municipales que van a estar unidos a 
este, siendo el instrumento más importante que tiene el Ayuntamiento de nues-
tra ciudad para tomar decisiones que afectan de manera directa a los ciuda-
danos, unos presupuestos condicionados por el Covid-19 y los ingresos para 
solucionar los problemas de la Llagosta y sus habitantes.

No es habitual que los partidos en la oposición voten a favor de los presupues-
tos municipales en este sentido y en el contexto actual en el cual nos encon-
tramos por culpa de la pandemia, manifestamos que la tarea de una oposición 
responsable es aportar propuestas y apoyo para mejorar  nuestra ciudad.

Ante el incremento en otras ciudades de afectados por el Covid-19, hacemos un 
llamamiento a todos los vecinos a mantener las medidas de seguridad, cuidan-
do a nuestras familias y amigos, sigamos siendo responsables.

Nuestro total apoyo a los trabajadores de Nissan y sus familias para una pronta 
solución del problema y no al cierre de sus fabricas. 

Nuestro compromiso con la Llagosta y sus vecinos, que cualquier medida que 
requiera esfuerzos adicionales contará con nuestro apoyo, debiendo servir, so-
bre todo, para salir de esta situación de la mejor forma posible. 

Partit dels Socialistes de Catalunya-
Candidatura de Progrés

La Llagosta En Comú + Llagosta-
En Comú Guanyem

Esquerra Republicana de 
Catalunya-Acord Municipal

Ciutadans-
Partido de la Ciudadanía


